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جلسه کمیسیون خدمات شهری برگزار شد؛

تاکید بر کاهش 50 درصدی مصرف انرژی در مجموعه شهرداری

در جلسه کمیسیون خدمات شهری بر کاهش هزینه پرداختی انرژی در مجموعه شهرداری و بازنگری قراردادهای خرید

برق تاکید شد.

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی شهر تبریز، در جلسه کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر تبریز که به ریاست عبداله تقی پور و با حضور اعضای

کمیسیون برگزار شد، نحوه مصرف انرژی در مجموعه شهرداری مورد بررسی قرار گرفت.

عبداله تقی پور در ابتدای این جلسه با تبریک دهه کرامت به موضوع قطعی برق گسترده اشاره کرد و گفت: مدیریت مصرف انرژی برای ما در مجموعه شورا و شهرداری

بسیار مهم است. او افزود: همه باید تلاش کنیم تا بتوانیم 50 درصد مصرف برق را در مجموعه شورا و شهرداری کاهش دهیم.

در ادامه این جلسه سعدلونیا از کارشناسان به ارائه گزارش مصرف برق در کشور پرداخت. او در این گزارش با بیان نحوه مصرف برق در کشور، به وضعیت مصرف انرژی در

مجموعه شهرداری اشاره کرد و گفت: بدون نیاز به هزینه ای خاص و تنها با مدیریت مصرف انرژی بیش از 30 درصد در مصرف برق و هزینه ها می توان صرفه جویی کرد.

این کارشناس کمیسیون خدمات تصریح کرد: با مدیریت جلسات و انتقال آنها به ساعاتی غیر پیک مصرف می توان از اتلاف هزینه و فشار به سیستم برق رسانی

جلوگیری کرد.

پورخردمند نیز در ادامه با تقدیر از گزارش ارائه شده گفت: با دستور شهردار تبریز کمیته برای بهینه سازی و مدیریت مصرف انرژی تشکیل شده است. او افزود: بر اساس

بودجه سال 1397 حدود 17 میلیاردتومان برای تهیه و پرداخت هزینه حامل های انرژی و آب در نظر گرفته شده است که در تلاش هستیم با مدیریت مصرف آن را کاهش

دهیم.

در این جلسه اسحقی معاون عمرانی شهردار تبریز نیز با اشاره به شرایط مصرف انرژی در شهرداری تبریز گفت: برای برون رفت از این مشکل تنها راهکار موجود واقعی

شدن قیمت حامل های انرژی است. او تصریح کرد: شهرداری تبریز از محل تولید و فروش انرژی می تواند درآمد پایدار کسب کند.

تقی پور نیز در این جلسه گفت: موضوعات مختلفی در گزارش مطرح شد که جای بررسی دارد. او گفت: از محل تولید انرژی های پاک شهرداری می تواند ضمن کمک به

مشکل کمبود برق به عنوان یک منبع درآمد پایدار به آن نگاه کند. رئیس کمیسیون خدمات شهری تاکید کرد: اعضای کمیته کارشناسی کمیسیون و کارشناسان مجموعه

شهرداری با یکدیگر جلسه برگزار کنند و ظرف مدت یکماه برنامه راهبردی کاهش مصرف انرژی را به کمیسیون ارائه کنند.

در ادامه جلسه نمایندگاه شرکت بیوالکترا از کشور لهستان با حضور در کمیسیون به تشریح پروژه پیشنهادی خود در خصوص بازیافت زباله پرداختند. اعضای کمیسیون

ضمن تقدیر از پروژه ارائه شده، بررسی بیشتر این موضوع را به کمیته کارشناسی ارجا دادند.

همچنین در این جلسه سه نامه رسیده به کمیسیون بررسی شد.
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